
Referat fra tandplejerfagmøde den 28/9-2020 

 

 

1. Snus – info pjece: Inga viser os den pjece om snus, som hun har lavet. Flot pjece, dog er der et par 

billeder som skal udskiftes. Når den er klar, kommer den til at ligge på de forskellige klinikker. 

 

2. Pochemålere: Man finder selv ud af, hvilke pochemålere man har lyst til at bruge, og bestiller til     

klinikken. Der kan evt. byttes, hvis nogen har noget liggende, som andre kan bruge. 

 

3. PA-patienter: Carina og Gülsüm er interesseret i opgaven, men er i tvivl om, hvorvidt der er 

behov. Tror ikke der er patienter nok til, at de vil opnå rutine. 

 

4. Valg til TR: Mie genvalgt og Rikke valgt til suppleant. 

 

5. Valg til UU: Inga valgt. 

 

6. Hvad skal vi have focus på ved mini-fiv patienter: Patienterne er udvalgt af sundhedsplejerskerne 

og er 1 år gamle når de kommer på klinikken. (Der er ca. 25 pr. år). Det er individuelt, hvad deres 

behov er, så det må vurderes fra barn til barn. 

 

 

7. Den nye ferielov: Mie informerer om at vi mangler lidt over 1 dag til efterårsferien. Vi kan vælge 

at låne eller bruge afspadsering/6. ferieuge. 

 

8. Konstruktionsbid til bideskinner: Tandlægerne skal beskrive, hvordan de vil have sammenbiddet 

taget til den enkelte skinne, da det er helt afgørende for, hvordan skinnen bliver lavet. Alternativt 

skal de aftale med teknikeren, hvordan de vil have de enkelte skinner fremstillet. Gennemgang af 

skinner ved Helle S. 

 

9. EVT: Gülsüm og Mirela laver instruks om fluor om.                                                                                    

Inga viste søvnpjecen frem. Denne udleveres af klinikassistenterne ved 3 års undersøgelsen.                                     

OR-tandplejerne lufter deres frustration over, at der ikke må være en repræsentant fra OR med, 

når der skal ansættes ny klinikassistent. Carina foreslår at dette kommer som punkt på MED. 

 

Referent: Rikke 

Ordstyrer/referent næste gang er Carina. 


